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VEILIG LOPEN LANGS N237 TER HOOGTE VAN DE STEINENBURGLAAN 
  
Op 25 maart j.l. is er in een informele bijeenkomst van de commissie MME o.a. gesproken over de 
reconstructie van de N237, ter hoogte van de Steinenburglaan in De Bilt. De wijze waarop deze 

reconstructie wordt uitgevoerd heeft een aantal negatieve gevolgen voor omwonenden. Over deze 
problematiek is reeds geruime tijd door bewoners gecorrespondeerd en uitgebreid ambtelijk contact 

met de SP-fractie geweest. Op 25 maart kwam aan de orde het gebrek aan parkeerplekken, maar 

vooral de onveilige situatie voor wandelaars die zich nu op het fietspad langs de parallelweg tussen 
het voorbijrazend verkeer moeten zien te redden. Het trottoir is immers verwijderd. De gedeputeerde 

heeft zich tijdens genoemde bijeenkomst persoonlijk tot enige aanwezige bewoners gewend en 
tevens publiekelijk aangegeven dat er twee momenten zijn waarop nog iets veranderd kan worden: 

ofwel tijdens de werkzaamheden die nu plaats vinden, ofwel over twee jaar, e.e.a. vanwege de 

samenhang tussen verschillende projecten. Hij zou kijken of er nog mogelijkheden waren om 
aanpassingen ten behoeve van de veiligheid van wandelaars daar op korte termijn te realiseren. 

Inmiddels zijn de werkzaamheden nog in volle gang, maar van enige wijziging in de voor wandelaars 
onveilige situatie is nog geen sprake. 
  
Vraag: Welke maatregelen overweegt de gedeputeerde teneinde op korte termijn de veiligheid van 
wandelaars langs de N237 ter hoogte van de Steinenburglaan te verbeteren? 
  
Met vriendelijke groet, 
Ad Meijer, 
statenlid SP 
 

 

 
BETROKKENHEID BIJ HERNIEUWDE EXPLOITATIE WATERKRACHTCENTRALE HAGESTEIN 

  
Op 4 juni j.l. beantwoordde het college door de SP gestelde art. 47 vragen met betrekking tot de 

stilliggende waterkrachtcentrale bij Hagestein. Deze centrale is sinds 2005 buiten gebruik en pogingen 
om tot een nieuwe exploitatie te komen verlopen buitengewoon traag. Het college geeft middels de 

beantwoording inzicht in de ambtelijke betrokkenheid van de provincie. Ook wijst het college op 
nadere besluitvorming in Den Haag en de mogelijke inzet van het financieel instrument 

Portfoliogarantie Energie ten behoeve van de exploitatie. Het college bevestigt tevens dat hernieuwde 

exploitatie van deze waterkrachtcentrale bij Hagestein aansluit bij de provinciale 
duurzaamheidsdoelstellingen. Zaak is de Staten periodiek te informeren met betrekking tot de 

voortgang opdat optimale betrokkenheid kan worden bereikt. Dit voorkomt bovendien herhaalde 
vragen van fracties, dan wel reacties op incidentele berichten in de media. 

  

Vraag: Wilt u de Staten periodiek, bijvoorbeeld om de drie maanden, door middel van een memo op 
de hoogte houden van de voortgang van het proces om tot een hernieuwde exploitatie van de 
waterkrachtcentrale te komen? 
  

  
Met vriendelijke groet, 

Ad Meijer, 

statenlid SP 

 


